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   Mieszkańcy Sierpca, bardzo cieszą się, że pięknieje teren przy dworcu kolejowym. 

Obecnie budowane są chodniki. 

Prace nabrały takiego rozmachu, że wycięto drzewo, bo przeszkadzało w realizacji planów. 

Myślę o rodzicach, którzy wożą dzieci w wózkach. 

Myślę o osobach z niepełnosprawnościami, które jeżdżą na wózkach, lub na skuterach. 

Myślę o osobach, które z trudnością unoszą nogi w czasie marszu. 

Chodniki budowane są od podstaw . 

Pytanie – czy zjazdy z chodników i wjazdy na chodniki - dostosowane będą dla osób, które 

korzystają z wózków ? Czy wspomniane osoby z łatwością będą się przemieszczały po całym 

terenie przy dworcu kolejowym ? 
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